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03 本會活動 IPA Activities
世 界 環 境 日 2024 World Environment Day 2024 ｜ 網 絡 犯 罪 研 討 會 

Cybercrime Fachforum ｜ 國 際 警 察 協 會 在 梵 蒂 岡 IPA in the Vatican ｜

#sheisipa Project

23 活動預告Upcoming Events
67th World Congress | The Heart of Scotland Friendship Week | Kenya 

Friendship Week | Summer Days Event | Sri Lanka 50th Anniversary 

Friendship Week | Pen Pal Project | Hosting Project | IPA House | Arthur 

Troop Scholarship | iBZ Gimborn Seminar 2024 Program 

17 國際社聞 Global News
宣 導 反 詐 Prevention of Fraud ｜ 日 內 瓦 國 際 發 明 展 49th International 

Exhibition of Inventions of Geneva
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為配合聯合國的可持續發展方針，本會近年積極在全球推動綠色活動。

適逢世界環境日（6 月 5 日），今年社會及文化委員會更推動全球 IPA 分會在

各地舉辦植樹活動，為地球環境出一分綿力。

而聯合國環境規劃署（UNEP）對國際警察協會（IPA）參與世界環境日 2024

的活動表示感謝和讚賞，特此頒贈證書嘉許。這無疑有助鼓勵本會未來舉辦更

多環境保護相關的活動。

In order to align with the sustainability policy of the United Nations, we, the International 

Police Association (IPA), have been actively promoting green projects on the globe.

On the World Environment Day (5 JUNE), Socio-Cultural Commission encouraged 
IPA sections to host Green Project "Plant a Tree" in their cities for supporting the 
environment.

UNEP (United Nations Environment Programme) expresses its appreciation to the 
International Police Association for joining the event and making World Environment 
Day a huge success. 

世界環境日 2024
World Environment Day 2024
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來自 13 個德國聯邦州的 100 名專家於 4 月在不來梅

（Bremen ）議會舉行第二屆國際警察協會專家論壇，重點關

注網路犯罪問題。這次獨特的社交和講座活動是在內政參議

員 Ulrich Mäurer 的支持下舉行的。

100 experts from 13 federal states met in April in the Bremen 

Parliament for the 2nd IPA Expert Forum with a focus on 

cybercrime. The unique networking and lecture event was held under 

the patronage of Senator of the Interior Ulrich Mäurer. 

5 6

網絡犯罪研討會
Cybercrime Fachforum
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在 Oliver Hoffmann（德國分會會長）致開幕

詞和贊助人致歡迎詞後，Holger Münch（BKA 

主席）就 BKA 在網路犯罪領域的當前發展和

策略發表了主題演講。Münch 特別強調調查當

局的網路化是打擊此現象的重要組成部分。

不萊梅內政和體育參議員公共安全部負責人 

Daniel Heinke 博士在其「網絡安全的當前發

展 - 網路犯罪領域的參考」的演講中談到了

這一主題（網絡犯罪），並呼籲數字化具有

韌性。

在他的演講中，刑事總監 Mirco Manske（BKA 

CC 部門）令人深刻地展示了當前數位世界中

警方調查的技術可能性。

首席警司 Ingo Peters（ZKI OL FK 網路犯罪）

透過 ZKI 奧爾登堡的案例研究「暗市」（其

起源於所謂的掩體程序），生動地展示了實

際調查工作的過程和不斷的跌宕起伏。

在 關 於 EG FUMA III 的 演 講 中， 總 警 司 

Denny Speckhahn（LKA Brandenburg）描述了

跨國合作的新方式以及調查人員每天必須面

對的結構性挑戰。

高級檢察官Andreas May（檢察官辦公室主任）

審查了《刑事訴訟法》（StPO）是否仍然公

正對待網路犯罪領域的技術發展的問題。

在 由 高 級 刑 事 顧 問 Florian König（K1 LKA 

Bremen 部門負責人）主持的最後小組討論

中，Denny Speckhahn、Mirco Manske 和 

Andreas May 討論了網路犯罪的問題。

第二屆 IPA 專家論壇討論了打擊網路犯罪

當前和未來的挑戰。演講提供了有關打擊網

路犯罪工具的資訊，並利用兩個特別案例展

示了跨境警方合作在打擊網路犯罪方面的成

功。

Hoffmann 在活動結束後總結 :「透過第二屆 

IPA 專家論壇，德國分會與不萊梅分支以及

IBZ Schloss Gimborn 的合作，為與會者舉辦

了一場頂級活動，」

第三屆 IPA 專家論壇預計將於 2025 年在巴

登 - 符騰堡州舉行。

After the opening by Oliver Hoffmann (President 

IPA Germany) and words of welcome from the 

patron, Holger Münch (President BKA) gave a 

keynote speech on the current developments and 

strategies of the BKA in the field of cybercrime. 

Münch particularly emphasised the networking 

of investigative authorities as an essential 

component in combating the phenomenon. 

Dr Daniel Heinke, Head of the Department of 

Public Security at the Senator for the Interior 

and Sport in Bremen, picked up on the topic with 

his presentation "Current developments in cyber 

security - references to the field of cybercrime" 

and called for resilience in digitalisation. 

In his presentation, Criminal Director Mirco 

Manske (BKA CC Divis ion)  impressively 

demonstrated current technical possibilities for 

police investigations in digital worlds. 

Using the case study "Darkmarket" of the ZKI 

Oldenburg, which has its origins in the so-

called bunker procedure, Chief Superintendent  

Ingo Peters (ZKI OL FK Cybercrime) vividly 

demonstrated the process and the constant ups 

and downs of practical investigative work. In his 

presentation on EG FUMA III, Chief Superintendent 

Denny Speckhahn (LKA Brandenburg) described 

new ways of cross-border cooperation and the 

structural challenges that investigators have to 

face on a daily basis. 

The question of whether the Code of Criminal 

Procedure (StPO) still does justice to the 

technical developments in the field of cybercrime 

was examined by Senior Public Prosecutor 

Andreas May (Head of Public Prosecutor's Office). 

In the concluding panel discussion, moderated by 

Senior Criminal Counselor Florian König (Head of 

Department K1 LKA Bremen), Denny Speckhahn, 

Mirco Manske and Andreas May discussed the 

question "Quo vadis Cybercrime?"

The 2nd IPA expert forum dealt with the 

current and future challenges in the fight 

against cybercrime. The presentations provided 

information on instruments for combating 

cybercrime and used two spectacular cases to 

demonstrate successful cross-border police 

cooperation in the fight against cybercrime. 

"With the 2nd IPA Expert Forum, IPA Germany, in 

cooperation with the IPA Regional Group Bremen 

and the IBZ Schloss Gimborn, was able to realize 

a top-class event for trade visitors," Hoffmann 

summed up after the event. 

The 3rd IPA Expert Forum is expected to take 

place in Baden- Württemberg in 2025. 

7 8



09 國際社聞 Global News 10Global News 國際社聞IPA Activities 本會活動

國 際 警 察 協 會 在 梵 蒂 岡
I P A  i n  t h e  V a t i c a n

109
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羅馬 - 5 月 15 日星期三，他們從世界各地來到聖彼得廣場，陽光明媚的羅馬

迎接了他們。我們談論的是國際警察協會的 2000 名警察及其親屬，該協會擁

有超過 40 萬名會員，遍布五大洲，匯集了來自 68 個國家的紀律部隊成員

他們來到了首都意大利會見教宗方濟各。確實有一個會議，而 IPA 的帽子將攤

位染成一片藍色，廣場周圍是貝尼尼的柱廊，幾乎反映出梵蒂岡早晨的藍天。

從國際會長 Martin Hoffmann 和他的妻子、國際副會長 Michael Walsh 到分會會

長 Nicolangelo Pezone、副會長 Alfredo Iasuozzi 和副會長 Antonio Molinaro，

與會者的臉上都充滿了激動的表情。向所有成員傳達了一種毫不貶低的說法，

即僅限於武裝部隊世界的特殊“Urbi et Orbi”祝福。 

「向國際警察協會致意，鼓勵兄弟般團結的慷慨承諾。」教宗方濟各用這句話

向 IPA 的拜訪團告別。幾乎就像他已經在其靈魂中灌輸了一個協會的存在主義

動詞，尤如 Arthur Troop 所創立的協會，他的信念建立在團結之上。

簡而言之，對於那些有幸參與的人來說，這是一個真正美好的一天。教宗也將

向拉默齊亞泰爾梅的藝術家 Raffaele Mazza 創作的作品致以謝意，該作品將留

在梵蒂岡，作為這次難忘會議的印記。

11 12



ROME - They came from all over the world to St. Peter's Square on Wednesday 

15th May and a generously sunny Rome welcomed them. We are talking about the 

2000 policemen and their relatives who are members of the International Police 

Association, the association which, with its 400,000 members spread across the 

five continents, brings together members of the police forces from 68 nations, who 

have come to the capital of Italy to meet Pope Francis. 

There had to be a meeting and there was a meeting. The IPA caps coloured the stalls 

blue, the square framed by Bernini's colonnade, almost reflecting the blue sky that 

characterized the Vatican morning. The faces of the participants, starting with the 

international president Martin Hoffmann and his wife, international vice president 

Michael Walsh, together with the national president Nicolangelo Pezone, the deputy 

president Alfredo Iasuozzi and the vice president Antonio Molinaro, remained visibly 

sculpted by emotion at the moment in which the Pope announced the name of the IPA 

describes the Mission and conveying to all members what it is not belittling to say 

was a special Urbi et Orbi blessing limited to the world of the armed forces. 

"Greetings to the International Police Association, encouraging a generous 

commitment of fraternal solidarity." It is with this sentence that Pope Francis took 

leave of the IPA participants. Almost as if he had instilled in his soul the existential 

verb of an association such as the one founded by Arthur Troop who bases his belief 

on solidarity. In short, a truly beautiful day to be framed in the memory of those who 

were lucky enough to participate. 

A memory that the Pope will also make his own thanks also to the work prepared 

by the artist Raffaele Mazza of Lamezia Terme and which will remain in the Vatican 

premises as a seal of this unforgettable meeting. 

13 14
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her
This is a project born out of a desire to make a difference, 

to promote diversity and inclusion in the workplace, to raise 

awareness of existing barriers and stereotypes and to work 

together to eliminate them. IPA is one big family and the role 

and contribution  of women in IPA is truly significant and 

irreplaceable. #sheisipa is the voice of women in IPA. Join us 

and we will be stronger!

這 個 計 畫 的 誕 生 源 於 我 們 渴 望 做 出 改 變、 促 進 工 作​​場 所

的 多 元 化 和 包 容 性、 提 高 對 現 有 障 礙 和 陳 規 定 型 觀 念

的 認 識 並 共 同 努 力 消 除 它 們。IPA 是 一 個 大 家 庭， 女 性

在 IPA 中 的 角 色 和 貢 獻 確 實 重 要 且 不 可 取 代。#sheisipa 

是 IPA 中 女 性 的 聲 音。 加 入 我 們， 我 們 會 變 更 強 大！

詳情
More details

IPA Membership delivers the key to private and professional 

friendship. The IPA door opens the opportunity to increase and 

share knowledge worldwide. A stranger today, will be your friend 

tomorrow in the IPA.

IPA 的 會 員 身 份 是 私 人 和 職 業 友 誼 的 關 鍵。IPA 之

門 開 啟 了 在 全 球 範 圍 內 增 加 和 分 享 知 識 的 機 會。

在 IPA， 今 天 的 陌 生 人 也 許 會 成 為 你 明 天 的 朋 友。

"
May-Britt
Former Secretary General IEB (IPA)
前任國際秘書長
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當前，正值中國新疆維吾爾自治區博爾塔拉蒙古自治州博樂

市烏圖布拉格鎮芍藥花海大面積盛開。5 月 19 日，博州邊

境管理支隊烏圖布拉格邊境派出所「花兒反詐」小分隊組織

進行防範電信網路詐騙宣導活動。

Currently, the sea of ​​peonies is in full bloom in Utubulag Town, 

Bole City, Bortala Mongolian Autonomous Prefecture, Xinjiang 

Uyghur Autonomous Region, China. On May 19, the "Flower of Anti-

Fraud" Team of the Utuburag Border Police Station of the Bozhou 

Border Management Detachment organized a publicity campaign to 

prevent telecommunications network fraud.

宣導反詐
Prevention of Fraud
轉自中國公安部 Source from ministry of public security of PRC



香港警務處資訊系統部人員四月十七日至二十一日在瑞士日內瓦參與第四十九屆日

內瓦國際發明展，並再創佳績，勇奪五項金獎及一項銀獎，當中包括最高榮譽「評

審團嘉許金獎」。

　　 

香港警務處資訊系統部今年以「公眾安全新概念」為主題，呈交共六個與智慧搜救

及情報主導巡邏有關的數碼項目參賽，展示了警隊以創新科技為本的「數碼警政」

理念，不斷提升對市民大眾的服務，並善用科技去構建一個更安全的城市。

　　 

此六項嶄新的方案系列為警隊利用香港本土科技主動研發，當中五個項目已取得專

利，以科技為現行工作模式注入新元素，改良傳統搜救行動及提升警察巡邏模式效

能。

49th International Exhibition of Inventions of 
Geneva

2019

日內瓦國際發明展

Officers of the Information Systems Wing of the Hong Kong Police Force reached new heights 

at the 49th International Exhibition of Inventions of Geneva, which was held between April 

17 and 21 in Geneva, Switzerland, and garnered five Gold Medals and one Silver Medal in 

total, including a prestigious Gold Medal with the Congratulations of Jury.

      

     This year, the Information Systems Wing of the Hong Kong Police Force participated in 

the event with a theme of Reinventing of Public Safety for six digital entries regarding Smart 

Rescue Solutions and Intelligence Patrol, showcasing its achievements in technology-driven 

digital policing, enhancing technological applications to elevate public safety and improve 

public services.

      

     These six solutions, five of which had been patented, utilise cutting-edge local technology 

to revolutionise the traditional search and rescue process and daily police patrol to save lives 

and maintain public order, setting a new milestone in existing work pattern.

轉自香港新聞公報 Source from hk.gov
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準備好
參加
一年一度盛事未？
A R E  YO U  R E A DY  F O R  T H E  B I G  D AY ?

67 屆世界會員大會
6 7 t h W O R L D  C O N G R E S S

盡在九月的北馬其頓
October in North Macedonia
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You can now offer to host members and their families 

from abroad whilst on their travels. Should you wish to 

offer to host members in your property, you can now do 

by completing the attached form and your property will 

be added central database of hosting accommodation. 

除 了 國 際 警 察 住 宿 服 務（IPA House）， 我 們 眾 多 的

會 員 亦 有 向 其 他 海 外 會 員 提 供 住 宿 招 待 服 務。 有 見 及

此， 我 們 希 望 整 合 並 且 深 化 這 項 計 劃， 讓 更 多 會 員 在

出 遊 時 能 夠 更 容 易 配 對 到 合 適 的 當 地 住 宿 招 待 服 務。

住 宿 接 待 計 劃
HOSTING PROJECT

It is important to help members create bonds of friendship 

through travelling, but also this search for correspondents 

will allow members to interact, improve foreign language 

and very often result in a meeting with their pen pal.

除 了 通 過 旅 行 的 形 式 去 幫 助 會 員 廣 交 好 友 外，

我 們 認 為 這 種 尋 找 筆 友 的 方 式 將 使 會 員 能 夠

在 互 動 下 提 高 外 語 水 平， 甚 至 外 地 文 化 等。

筆 友 計 劃
PEN PAL PROJECT

3029



The Arthur Troop Scholarship (ATS), as a legacy to Arthur Troop, 

the founder of IPA, is a professional education and advanced training 

bursary, with the aim of aiding IPA members in their professional 

careers and promoting the International Police Association. For 

further information, please do not hesitate to contact your Section.

警 務 學 術 獎 學 金（ATS） 作 為 本 會 創 辦 人 亞 瑟（ Arthur Troop ）

的 遺 產， 該 計 劃 旨 在 鼓 勵 和 協 助 會 員 提 升 並 持 續 進 修 其 專 業 領

域 上 的 技 能 和 知 識。 有 興 趣 的 會 員， 歡 迎 聯 絡 行 政 辦 公 室。

警 務 學 術 獎 學 金
ARTHUR TROOP SCHOLARSHIP

The IPA owns more than 40 properties in 16 IPA sections where 

members can stay in reasonably priced accommodation. Have a look 

in our IPA Hosting Book, which is regularly updated and provides 

an overview of each IPA House and Other Accommodation option:

國 際 警 察 協 會（IPA） 目 前 在 16 個 分 會 的 支 持 下， 擁 有

超 過 40 個 物 業， 為 會 員 在 外 遊 時 提 供 一 個 優 惠 的 住 宿 服

務。 有 興 趣 人 士， 歡 迎 掃 描 下 面 的 二 維 碼 參 閱 最 新 版 本

的 IPA Hosting Book 以 瞭 解 更 多 關 於 住 宿 服 務 的 資 訊。

國 際 警 察 住 宿 服 務
IPA HOUSE AND ACCOMMODATIONS
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第三屆國際警務教育研討會

詳情 / Details
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